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PROTOKÓŁ Nr IV/19   
z przebiegu IV zwyczajnej Sesji Rady Gminy Kiwity VIII kadencji                                                      

odbytej w dniu 29 marca  2019 r.  
w budynku dawnego Gminnego Ośrodka Kultury w Kiwitach ( Kiwity 2 ) 

 
W sesji uczestniczyło 13 radnych na 15 osobowy skład rady , co stanowi 86,66 %  - nieobecni: 
Zygmunt Wieczorek  i 1 mandat wygaszony  lista obecności w załączeniu  ( załącznik Nr 1 ) , 
spoza rady w obradach uczestniczyli : 
 
1. wójt – Wiesław Tkaczuk 
2. skarbnik – Iwona Plaskota 
3. sekretarz - Aleksandra Zmitrowicz, 
 
Ad.1 Sesje otworzył o godz. 10:10 i przewodniczył obradom Przewodniczący Rady Gminy 
Rafał Wojczulanio  , który przywitał pracowników Urzędu Gminy  , radnych , mieszkańców i 
gości - lista gości i mieszkańców w załączeniu ( załącznik Nr 2 ).  
 
Ad.2 Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio poprosił wszystkich o powstanie i 
uczczenie minutą ciszy śmierci radnego Pana Kazimierza Wierzbickiego Przewodniczącego 
Komisji Porządku Publicznego , Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej.  
 
Po minucie ciszy Przewodniczący przedstawił porządek obrad  

 
Porządek obrad IV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Kiwity przedstawia się następująco : 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Uczczenie minutą ciszy śmierci Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego , Spraw 

Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej  radnego Pana Kazimierza Wierzbickiego, 
3. Zatwierdzenie porządku obrad, 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kiwitach za 2018 r. , 
6. Sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kiwitach  za 2018 r. z : 

a) działalności GOPS, 
b) realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie , 
c) realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny , 
d) realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych     

7. Ogłoszenie przerwy w obradach w celu  : 
a) wyboru przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego , Spraw Obywatelskich i 

Ochrony Przeciwpożarowej przez członków komisji,  
b) przedłożenia planu pracy komisji na rok 2019 przez ukonstytuowaną komisję 

Porządku Publicznego , Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej. 
 

8. Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
a) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Kiwity na lata 2019-2030(19) 
b) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2019 r., (20) 
c) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta , (21) 
d) funduszu sołeckiego na 2020 r. ,(22) 
e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania radnym diet , 

zwrotu kosztów podróży służbowych oraz określenia stawek za jeden kilometr 
przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego własnością gminy w podróży 
służbowej,(23) 

f) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Kiwity ,(24) 
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g) zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, (25) 

h) przyjęcia przedłożonych rocznych planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Kiwity 
na rok 2019 , (26) 

 
9. Interpelacje i zapytania  
10. Zakończenie obrad. 

Do przedstawionego porządku obrad wniosek złożył radny Pan Dariusz Bekieszczuk                          
w sprawie zdjęcia z porządku obrad w punkcie 8 podpunktu e) „zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości i zasad wypłacania radnym diet , zwrotu kosztów podróży służbowych oraz 
określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego 
własnością gminy w podróży służbowej” wniosek został przyjęty 12 głosami za przy 1 
wstrzymującym się , wobec tego porządek obrad wygląda następująco : 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Uczczenie minutą ciszy śmierci Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego , Spraw 

Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej  radnego Pana Kazimierza Wierzbickiego, 
3. Zatwierdzenie porządku obrad, 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kiwitach za 2018 r. , 
6. Sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kiwitach  za 2018 r. z : 

a) działalności GOPS, 
b) realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie , 
c) realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny , 
d) realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych     

7. Ogłoszenie przerwy w obradach w celu  : 
a) wyboru przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego , Spraw Obywatelskich i 

Ochrony Przeciwpożarowej przez członków komisji,  
b) przedłożenia planu pracy komisji na rok 2019 przez ukonstytuowaną komisję 

Porządku Publicznego , Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej. 
 

8. Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
a) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Kiwity na lata 2019-2030(19) 
b) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2019 r., (20) 
c) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta , (21) 
d) funduszu sołeckiego na 2020 r. ,(22) 
e) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kiwity ,(23) 
f) zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, (24) 
g) przyjęcia przedłożonych rocznych planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Kiwity 

na rok 2019 , (25) 
 

9. Interpelacje i zapytania  
10. Zakończenie obrad. 

 
Ad.3 Porządek obrad został przyjęty 13 głosami za ( jednogłośnie )  

 
Po tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio oddał głos 
obecnemu na sesji Staroście Lidzbarskiemu Panu Janowi Harhajowi  
 
Pan Starosta bardzo dobrze ocenił współpracę z samorządem gminy Kiwity , wyraził 
nadzieję na dalszą współpracę z nową radą . Do radnych zwrócił się z informacją , że w 
przypadku rady powiatu , z początkiem nowej kadencji każdy radny zostaje wyposażony 
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w tzw. niezbędnik radnego . Wszyscy się uczą , wtedy nie ma problemów jakie są 
obowiązki , jakie kompetencje itd.                                                                                                                    
Pan starosta przedstawił informację nt. realizacji zadań powiatu w obszarze dróg 
powiatowych , zamierzenia na lata następne . 
Informację nt. realizowanych zadań na drogach powiatowych na terenie gminy Kiwity 
Pan starosta przedstawił w formie pisemnej i przekazał każdemu radnemu. 
Informacja w załączeniu do protokołu ( załącznik Nr 3 ). 
 

Pytania do wystąpienia Starosty złożyli : 
 

1) Radna Pani Wanda Harań – dlaczego ciągle jest coraz więcej dziur w drogach ? 
- Pan Starosta Jan Harhaj – nawierzchnie dróg wykonane zostały w innej niż obecnie 
technologii , technologia z lat 70 ubiegłego wieku  była inna , poza tym zmieniły się 
znacznie warunki atmosferyczne . W latach ubiegłych mrozy zaczynały się z końcem 
listopada i trwały nieprzerwanie do końca marca , obecnie okresy ciągłych mrozów są 
krótsze , przeważnie mróz jest nocą a za dnia występują temperatury dodatnie , co 
powoduje ciągłe pękanie nawierzchni , drobne szczeliny . Ponadto tonaż pojazdów , 
które poruszają się drogami jest bardzo duży , wszystko to powoduje niszczenie 
nawierzchni.  

              Radna Pani Wanda Harań – trzeba zastosować ograniczenia tonażu , czy są firmy np.  
wydobywające żwir , które niszczą drogi czy się do ich naprawy dokładają ?  

            - Pan Starosta Jan Harhaj – nie mamy wpływu na wydawanie koncesji na wydobycie 
kruszywa , przedsiębiorstwo otrzymuje koncesję od Marszałka i wydobywa oraz 
przewozi materiał transportem samochodowym , ponadto dużo zniszczeń powodowane 
jest przez wywóz drzewa ( Lasy Państwowe) – niestety brak jest przedsiębiorstw , które 
dokładają do utrzymania dróg.  

              Radna Pani Wanda Harań – gmina dokłada do zadań powiatowych zbyt dużo.  
2) Radny Pan Krzysztof Adamek – czy jest ustalony termin na modernizację drogi 

Lidzbark Warmiński-Jeziorany ?  
- Pan Starosta Jan Harhaj –wniosek na modernizację drogi powiatowej Lidzbark 
Warmiński-Jeziorany w ramach programu współpracy Polsko-Rosyjskiej do 
Ministerstwa Rozwoju  został złożony , obecnie czekamy na ocenę i punktację wniosku , 
równolegle w tej samej sprawie powiat składa wniosek do Wojewody . Realizacja 
zadania uzależniona jest od akceptacji wniosku ( uzyskanie dofinansowania ) oraz 
współfinansowania przez samorządy gminne , jeżeli gmina nie dołoży do realizacji 
zadania nie będzie modernizacji drogi.  

       3)   Radna Pani Elżbieta Pasternak – czy chodniki przy drogach powiatowych należą do                
powiatu ?  , chodniki są zniszczone . 

             - Pan Starosta Jan Harhaj – chodniki przy drogach powiatowych należą do powiatu , 
utrzymanie porządku , sprzątanie , uprzątnięcie śniegu , lodu itd. należy do właścicieli 
posesji wzdłuż których przebiega chodnik.  

              Pan Wójt Wiesław Tkaczuk – podziękował Panu Staroście za przybycie na obrady , 
krótko przedstawił realizację wspólnych inwestycji na terenie gminy i ocenił współpracę 
na bardzo dobrym poziomie. Co 3 lata , na terenie każdej gminy jest realizowana 
inwestycja wspólna z dofinansowaniem samorządu gminnego na poziomie 20% . 

 
Ad 4. Protokół z przebiegu III sesji Rady Gminy Kiwity  był dostępny do wglądu w Urzędzie 
Gminy , na stronie internetowej BIP , w Systemie  Rada i w dniu IV sesji wyłożony na sali 
obrad .  
 
Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji i przyjęli go 13 głosami za                              
( jednogłośnie ) 

 
Ad 5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kiwitach za 2018 r. , 
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Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag ani zapytań - w załączeniu do protokołu                                         
( załącznik Nr 4 ). 
 
Ad 6. Sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kiwitach  za 2018 r. z : 

a) działalności GOPS, 
b) realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  w Rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie , 
c) realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny , 
d) realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych      

- Sprawozdania zostały przyjęte bez uwag ani zapytań – sprawozdania w załączeniu do 
protokołu odpowiednio załączniki ( załącznik Nr 5 , 6,7,8 ). 
Ad 7. Ogłoszenie przerwy w obradach w celu  : 

a) wyboru przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego , Spraw Obywatelskich i 
Ochrony Przeciwpożarowej przez członków komisji,  

b) przedłożenia planu pracy komisji na rok 2019 przez ukonstytuowaną komisję 
Porządku Publicznego , Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej. 

Przewodniczący obrad Pan Rafał Wojczulanio ogłosił krótką przerwę w celu realizacji punktu 
7 obrad.  
 
Po przerwie Komisja Porządku Publicznego , Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej 
zgłosiła dokonany wybór przewodniczącego komisji – Przewodniczącym Komisji został radny 
Pan Dariusz Bekieszczuk.   
Komisja przyjęła plan pracy , który będzie załącznikiem do uchwały Rady Gminy. 
 
Ad 8. 
  

Podjęcie uchwał w sprawach :  
 

Podpunkt a  
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Kiwity na 
lata 2019-2030 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr IV/19/19  z dnia 29 marca 2019 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej gminy Kiwity na lata 2019-2030 została podjęta 13  głosami za       / jednogłośnie 
/-  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  9) , wykaz imiennego głosowania radnych w 
załączeniu ( załącznik Nr  9a ) 
 
 
Podpunkt b  

 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 r.  
 
Uzasadnienie do uchwały odczytała skarbnik Pani Iwona Plaskota. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
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Uchwała Nr IV/20/19  z dnia 29 marca 2019 r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy na 2019 r.  została podjęta 13  głosami za       / jednogłośnie /-  uchwała w załączeniu 
( załącznik Nr  10) , wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  10a ) 
 
Podpunkt c  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność wójta 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały wraz z 
uzasadnieniem 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr IV/21/19  z dnia 29 marca  2019 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
wójta została podjęta 13 głosami za , /jednogłośnie/       -  uchwała w załączeniu ( załącznik 
Nr  11) , wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  11a ) 
 
Podpunkt d  

 
Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2020 r. 

 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr IV/22/19  z dnia 29 marca  2019 r. w sprawie funduszu sołeckiego na 2020 r 
została podjęta 12 głosami za , przy jednym głosie przeciw -  uchwała w załączeniu                        
( załącznik Nr  12) , wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  12a ) 
 
Podpunkt e 

 
Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kiwity 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr IV/23/19  z dnia 29 marca  2019 r. w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kiwity została podjęta 
13 głosami za / jednogłośnie/   -  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  13) , wykaz 
imiennego głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  13a ) 
 
Podpunkt f  

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 
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W sprawie tej uchwały głos zabrał wójt Pan Wiesław Tkaczuk  
 
Wójt wyjaśnił konieczność zmiany cen od 1 kwietnia cena za śmieci selektywne 13 zł , za 
zmieszane 26 zł za odbiór i zagospodarowanie odpadów . Po analizie kosztów systemu odbioru i 
zagospodarowania odpadów zaproponowane w uchwale stawki , przy założeniu 100% płatności 
pokryją koszty systemu w roku 2019 r. Mieszkańcy gminy w roku 2018 wyprodukowali ponad 
500 t śmieci zmieszanych , których cena za zrzut wzrosła w stosunku do roku ubiegłego o 38 %  
( cena za 1 t na bramie w Medynach) Po rozstrzygnięciu przetargu za odbiór odpadów cena 
wzrosła w stosunku do roku ubiegłego o 60% . Wzrost cen funkcjonowania systemu wymusił 
wzrost cen w naszej gminie. Jeżeli wszyscy mieszkańcy gminy przeszliby na zbiórkę selektywną 
koszt funkcjonowania systemu byłby o wiele mniejszy  , ponadto gminy są zobowiązane do 
odzysku frakcji śmieci ( selektywnej zbiórki poszczególnych śmieci ) z ogólnej masy śmieci . 
Jeżeli gmina nie spełnia warunku odzysku Marszałek Województwa może nałożyć na gminę 
kary. 
 
Zapytania w tym temacie złożyli :  
 

1) radny Pan Mariusz Pachucki – od kiedy obowiązuje zmiana deklaracji ?  
Wójt – deklarację można zmienić w każdej chwili , natomiast termin płatności za II kwartał 
upływa z końcem kwietnia 2019 r.  

2) radny Pan Krzysztof Adamek – co z odpadami wielkogabarytowymi , czy można je 
gromadzić w poszczególnych wsiach ?  

Wójt – PSZOK – jest zlokalizowany w Kiwitach , we wtorek mam spotkanie z prezesem Sękit , 
spróbujemy wspólnie zastanowić się nad możliwością innej organizacji zbiórki i odbioru tych 
odpadów. Istotne jest to , że mamy umowę wiążącą z Sękitami za określoną kwotę oraz warunki 
odbioru śmieci zarówno od mieszkańców jak i z punktu selektywnej zbiórki z Kiwit.  

3) radna Pani Wanda Harań – rozliczenie kosztów systemu powinno zawierać ile jest 
wpływów ile kosztów , ponadto , co się dzieje z ilością osób , których brak jest w 
kalkulacji kosztów  , ludzie wyjechali ?  cena za zbiórkę selektywna powinna pozostać na 
tym samym poziomie co obecnie.  

Wójt – do kalkulacji przyjęta jest ilość osób zgłoszonych w deklaracjach , różnica między 
ewidencją a ilością zgłoszonych w deklaracjach wynika z faktu , że mieszkańcy nie zamieszkują 
na terenie naszej gminy , ludzie wyjechali , ale pozostali w ewidencji mieszkańców , poza tym 
będziemy sprawdzać prawidłowość zadeklarowanych osób , poprzez oświadczenia .  

4) radna  Pani Elżbieta Pasternak – po I , po II kwartale należy ponownie przeprowadzić 
analizę kosztów i dostosować ewentualnie ceny. Ile gmina pokryła kosztów za I kwartał ? 

5) radny Pan Waldemar Chodorowski – jeżeli zmienię deklarację i przejdę na zbiórkę 
selektywną czy zajdzie konieczność rozsegregowania już zebranych śmieci , kiedy można 
zmienić deklarację ? 

Wójt – deklarację można zmienić w każdej chwili  , najprawdopodobniej , aby nie zostać 
obciążonym za śmieci zmieszane będzie trzeba je rozsegregować , lub mimo zmiany deklaracji 
zapłacić za śmieci zmieszane w przypadku ich nie rozsegregowania.  

6) radny Pan Mariusz Pachucki – istnieje duża dysproporcja między ilością pojemników a 
ilością mieszkańców – śmieci zmieszane . 

Wójt – wszyscy musimy dążyć do zmniejszania ilości produkowanych śmieci.  
7) radny Pan Krzysztof Adamek – nie ma problemu z ilością zabieranych śmieci , każda 

ilość jest od mieszkańców odbierana.  
Wójt – Współpracę między naszą gminą a Sękitami oceniam bardzo dobrze . 
 
 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
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Uchwała Nr IV/24/19  z dnia 29 marca  2019 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 
opłaty została podjęta 11 głosami za , przy 1 głosie przeciw i 1 wstrzymującym się                          
-  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  14) , wykaz imiennego głosowania radnych w 
załączeniu ( załącznik Nr  14a ) 
 
Podpunkt g  

 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przedłożonych rocznych planów pracy stałych 
Komisji Rady Gminy Kiwity na rok 2019 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio odczytał treść uchwały. 
 
Do przedstawionej uchwały nie było żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie z wykorzystaniem urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie wykazu imiennego głosowania – System  Rada  
 
Uchwała Nr IV/25/19  z dnia 29 marca  2019 r. w sprawie przyjęcia przedłożonych rocznych 
planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Kiwity na rok 2019  została podjęta 12 głosami za , 
przy jednym głosie wstrzymującym się -  uchwała w załączeniu ( załącznik Nr  15) , wykaz 
imiennego głosowania radnych w załączeniu ( załącznik Nr  15a ) 
 
Ad 9. 
Interpelacje i zapytania  
 
zapytania złożyli : 
 

1) a) Radna Pani Wanda Harań  – odnośnie zasad naliczania , wysokości środków , 
terminu przekazania informacji nt. funduszu sołeckiego  
- odpowiadała Pani skarbnik – na dzień dzisiejszy jeszcze nie zajmowaliśmy się tym 
Pan wójt – łączna kwota przewidziana w roku 2020 wynosi ok. 300 000 zł dla całej 
gminy , najmniejsza miejscowość otrzyma środki w wysokości ponad 10 000 zł . Każdy 
sołtys otrzyma informację o wysokości środków oraz zasadach wyboru zadań do 
realizacji . Termin przekazania informacji do dnia 31 lipca . 
b) Radna Pani Wanda Harań – odnośnie konkursu „Czysta i piękna zagroda” , jakie są 
nagrody , czy ktoś się zgłosił do konkursu ?   
Pan wójt – na dzień dzisiejszy nie ma żadnych zgłoszeń z naszej gminy . Organizatorem 
konkursu jest ZGWM , nie znana jest nam wysokość nagród.  

2) Przewodniczący Rady Gminy Pan Rafał Wojczulanio- ja przekazałem informację 
wójtowi odnośnie nieprawidłowości w zbiórce śmieci przeładowywanie worków , czy 
jest możliwa kontrola zrzutu śmieci w punkcie oddania. Pan wójt –  należy sprawdzać 
każdy przypadek nieprawidłowości , do mnie też docierają takie sygnały , ale trzeba 
uważać , jeżeli np. do żółtego worka zostaną wrzucone śmieci zmieszane , to taki worek 
będzie przerzucany do worków czarnych i oddany jako śmieci zmieszane. Kontrola 
prawidłowości zbiórki śmieci już trwa.   

3) radny Pan Mariusz Pachucki – co to jest niezbędnik radnego ? Pan wójt –   nie wiem co 
to jest , być może to vademecum radnego jako publikacja , poszukamy i postaramy się 
zakupić każdemu radnemu .  
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Ad 10. Zakończenie obrad. 
 
Wójt złożył wszystkim radnym i mieszkańcom życzenia wielkanocne.  

 
Sesja zakończyła się o godz. 12:45  

 
Protokół zawiera strony od 1 do 8 
 
 
Protokolant    
 
Aleksandra                                                                                                     Przewodniczący obrad  

 
       Zmitrowicz                                                                                                Rafał Wojczulanio  
 

 


